
vážame svojpomocne bioodpad, spravujeme kanalizáciu a čističku 
odpadových vôd, pripravujeme obrady ZPOZ – občianske pohreby, 
sobáše, uvítania do života. Šetríme, kde sa dá, aby sme rok skončili 
s prebytkovým  rozpočtom. Aby sme ušetrené peniaze v budúcnosti 
mohli použiť na investičné akcie v obci. Lebo len ak ušetríme na 
bežných výdajoch, môžeme vytvoriť rezervu na budúce fi nancovanie 
nevyhnutných kapitálových výdajov.  Za dva roky sa nám podarilo 
ušetriť takmer 300 000 Eur.   O takejto bilancii môžu niektoré obce 
len snívať (napríklad aj neskôr Vami  porovnávaná Očová). Ozaj, keď 
už porovnávate, porovnali ste si aj hospodárenie oboch obcí? Zá-
verečné účty  sú uverejnené na webových stránkach obcí. Neprejde 
deň, aby som niečo neurobila pre občanov tejto obce, bez ohľadu 
na to, či je večer, sobota alebo nedeľa. Nehanbím sa za nič, čo som 
doteraz urobila alebo neurobila. A to všetko  so zamestnancami, 
ktorých je o 4 menej ako na prelome  rokov 2010/2011, keď som 
nastúpila do funkcie. Ale vy ste s prácou zamestnancov obecného 
úradu nespokojní,  aj napriek stále sa zvyšujúcej agende, ktorá na 
obce pribúda s prechádzajúcimi kompetenciami od školstva, sociál-

Milí spoluobčania!

Opäť stojíme na 
prahu nového roka 
plní očakávaní, čo 

nám prinesie. Boli by sme najradšej, keby bol lepší ako ten, s ktorým 
sme sa pred niekoľkými dňami rozlúčili. Nič tomu však nenasved-
čuje, a ani tí najväčší optimisti už zrejme neveria, že niekedy bude 
u nás  lepšie.

Stále sa zvyšujúca nezamestnanosť,  nízke príjmy a dôchodky, 
takmer žiadne sociálne istoty, to je tvrdá realita, s ktorou sa den-
ne musí vyrovnávať veľká väčšina obyvateľov. Ale najhoršie na tom 
je, že čím ťažšie sa ľuďom žije, tým sú k sebe horší, bezohľadnejší 
a bezcitnejší. Vytráca sa z medziľudských vzťahov úcta, tolerancia, 
skrátka to, čo robí človeka človekom – ľudskosť. Kam až to zájde 
a čo nám to  všetkým prinesie? Určite nič dobré! A pritom je to len 
v nás, ľuďoch.

Nechcela som nový rok 2013 začínať takto pesimisticky. Naozaj 
by som si želala, aby to bolo ináč, aby ľudia v týchto ťažkých časoch 
boli k sebe úprimní a otvorení, aby spolu s kritikou prichádzali aj 
konkrétne návrhy na riešenie a ochota pomáhať pre dobro všetkých. 
Problémy sa neriešia skrývaním sa za anonymitou „nespokojných 
občanov“.  Problémy, ktoré sa týkajú nás všetkých, obyvateľov tejto 
obce, sa riešia na obecnom úrade, na zasadnutí obecného zastu-
piteľstva, ktoré býva pravidelne každý druhý mesiac a je verejné. 
Nebojím sa oprávnenej kritiky, ale rada by som si ju vypočula z úst 
konkrétnej osoby tam, kde je na to priestor, kde je priestor na disku-
siu a otvorený dialóg. Preto anonymného pisateľa (alebo pisateľov) 
upozorňujem, že na anonymný list, ktorý bol doručený na tunajší 
úrad,  reagujem  prostredníctvom našich novín poslednýkrát. 

Anonymný pisateľ začína svoj list nasledovne:

„Vážená pani starostka, vo svojej funkcii ste už 2 roky a pre obec 
ste nespravili absolútne nič. Nie sme vôbec spokojní s Vašou prácou 
ani prácou Vašich zamestnancov. Prečo zamestnávate na úrade dô-
chodcov. Je veľa mladých ľudí, ktorí nemajú prácu.“

Je pravda, že vo funkcii starostky som „už“ dva roky. Dva roky sa 
snažím viesť obecný úrad a obec ako najlepšie viem. Všetko fun-

guje tak ako fungo-
valo predtým. Pri 
stále sa znižujúcej 
výške podielových 
daní a zvyšujúcich sa 
nákladoch   zabez-
pečujeme vývoz  ko-
munálneho odpadu, 
svieti verejné osvet-
lenie, funguje miest-
ny rozhlas, udržiava-
me miestne komu-
nikácie, spravujeme 
a udržiavame viac 
ako stovku obecných 
bytov a všetky obec-
né budovy, kosíme 
verejné priestran-
stvá, udržiavame 
miestny cintorín, vy-
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• Sadzby daní a poplatkov v roku 2013
• Rok 2012 v skautskej záhrade
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• Stolnotenisový turnaj o pohár starost-
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ÚVODNÍK Nový rok 2013
A opäť sme sa ocitli spoločne na začiatku nového roka. Čo 

sme v tom predchádzajúcom  roku prežili, to už nezmeníme 
a čo nás v novom roku čaká, to neovplyvníme. Určite však  vie-
me, že nás je v obci zase o niečo viac. V priebehu roka 2012 
sa k nám prisťahovalo  53 nových  obyvateľov, odsťahovalo sa 
29 občanov. Narodilo sa 26 detí a navždy sme sa rozlúčili s 36 
našimi spoluobčanmi.   Celkový počet obyvateľov k 31.12.2012 
teda predstavuje 2807 ľudí, čo je prírastok celkom 14 obyvate-
ľov. Takže sme sa v tomto roku  konečne preniesli cez hranicu 
2800 obyvateľov.

 Tak nech je pre nás všetkých nový rok 2013 rokom pokoja, vzájom-
nej úcty, lásky a porozumenia. 
Čo nám asi prinesie kalendár v novom roku....
Nečítajme vôbec v horoskopoch.
Je len v našej snahe vo všetkých dňoch
mať lásku a srdce po svojom boku.



nej agendy, priestupkov, odchytu túlavých psov,  povinného zverej-
ňovania a pod. 

Čo sa týka zamestnávania dôchodcov, v roku 2011 nepracoval na 
tunajšom úrade ani jeden. V roku 2012 dosiahla dôchodkový vek  
jedna zamestnankyňa. Ja si však pamätám  roky, keď trvale obec za-
mestnávala aj štyroch dôchodcov.  Kde ste boli so svojou kritikou 
vtedy? Nemyslíte si, že je teraz trošku neopodstatnená?

 
Ďalej list pokračuje:

„Pozrite sa na okolité obce, ktoré stále niečo budujú (Vígľaš, Očo-
vá ...). Radi by sme vedeli, čo ste za 2 roky pre našu obec urobili 
a čo plánujete ešte urobiť, nakoľko Vás v obci ani nevidieť a prav-
depodobne ani veľakrát neviete, čo sa tu deje. Je tu veľa nezamest-
naných, ktorí by mohli pre túto obec urobiť viac, ale sú pod zlým 
vedením. Viď p.Pavlík, ktorý je voči občanom vulgárny a nikto nie je 
s jeho prácou spokojný. Prosíme Vás hlavne o úpravu a zveľadenie 
parku v strede obce pred kinom, pretože je na hanbu oproti okoli-
tým obciam. Veď je to aj Vaša vizitka. Zaujímalo by nás ak nemáte 
v pláne žiadne projekty, čo je Vašou prioritou pre túto obec. Upred-
nostňovaní sú viac Rómovia ako stáli občania obce, čo je dosť smut-
né, pretože pre túto spoločnosť nič neurobia, majú sa najlepšie, ale 
príde doba, keď sa budeme báť výjsť von na ulicu. Máte okolo seba 
veľa múdrych poslancov, ktorí berú určite pekné platy a keďže sú to 
väčšinou vysokoškolsky vzdelaní ľudia, mohlo by im na našej obci 
záležať a tiež by mohli prispieť k jej rozvoju, veď to bude aj pre ich 
deti a vnúčatá. Vložili sme do Vás dôveru, ale veľmi ste nás sklamali. 
Zároveň žiadame o uverejnenie tohto článku v obecných novinách 
a tiež chceme byť informovaní o Vašich ďalších aktivitách, ktoré naša 
obec tak veľmi potrebuje.

nespokojní občania obce“

Naozaj neviem, ktoré konkrétne projekty obce Očová má pisa-
teľ na mysli, pretože obec Očová nerealizuje žiadne nové projekty. 
Ukončila realizáciu projektu „Revitalizácia centra obce“, ktorý bol 
obci Očová schválený ešte v roku 2010. V tom čase aj naša obec mala 
pripravený  a podaný projekt na revitalizáciu centra našej obce, žiaľ 
neboli sme úspešní. V roku 2011 Očová  realizovala projekt „Proti-
povodňové opatrenia“. Neviem však o tom, že by sa v obci Očová za 
ostatné dva roky vybudovalo  alebo realizovalo okrem uvedených 
projektov niečo nové. Môžeme ešte spomenúť, že pravidelne  or-
ganizujú dve väčšie podujatia – Očovskú folklórnu hrudu a Očovskú 
zabíjačku.

Obec Vígľaš bola v ostatných  dvoch rokoch  úspešná v projek-
te Obnova vidieka a upravila park  v strede obce.  Ďalej bola obec 
úspešná v projekte cez Ekofond – výmena okien v ZŠ a z rezervy ex-
premiérky Radičovej opravili chodníky popri hlavnej ceste. Z väčších 
podujatí  organizujú Vígľašskú zabíjačku a podujatie Dni obce.

Zvolenská Slatina začiatkom roka 2011 realizovala projekt schvá-
lený v roku 2010 cez operačný program Rozvoj vidieka – rekonštruk-
cia priestorov kultúrneho domu, zriadenie výstavných priestorov. 
V roku 2011 bola podaná žiadosť na Ministerstvo vnútra - projekt 
na prevenciu kriminality, obec získala 5000 eur na kamerový systém. 
Z environmentálneho fondu získala obec fi nančné prostriedky vo 
výške 64  000 eur na zakúpenie prídavného zariadenia k traktoru, 
vďaka ktorému si môžeme sami vyvážať veľkoobjemové kontajnery. 
V rámci Lokálnej stratégie komplexného prístupu, ktorá bola obci 
ako celok schválená ešte v roku 2010 a v ktorej by sme veľmi radi 
pokračovali, sa mali realizovať tri sociálne a tri investičné projekty. 
V roku 2011 boli vyhlásené výzvy na dva sociálne projekty Vzdelá-
vanie a Zamestnanosť a sociálna inklúzia a jeden investičný projekt 
Zdravotníctvo. Na všetky výzvy obec reagovala a podala žiadosti  
o nenávratné fi nančné príspevky. Žiaľ, pre nízku alokáciu zdrojov 
nám projekty neprešli.

V roku 2011 sme podobne ako obec Očová podali žiadosť na rea-
lizáciu protipovodňových opatrení a obci bol poskytnutý nenávratný  
príspevok vo výške 20000 eur na ich realizáciu. 

Ďalší veľký projekt bol podaný prostredníctvom mikroregiónu Hu-
čava ešte vo februári 2011 na kanalizáciu zvyšnej časti obce a rozší-
renie čističky odpadových vôd, žiaľ tiež neúspešne.

V septembri 2012 obec podala žiadosť do národného projektu Te-
rénna sociálna práca a od januára tohto roku ho realizuje. 

V roku 2011 i v roku 2012 obec podala ďalšie menšie projekty  
o nenávratné fi nančné príspevky na BBSK, Ministerstvo kultúry SR, 
nadáciu SPP Dedičstvo regiónov  na prípravu kultúrnych podujatí,  
na Ministerstvo fi nancií  SR na rekonštrukciu a opravu obecných bu-
dov, na Ministerstvo vnútra SR na vybavenie Dobrovoľného hasič-
ského zboru. Niektoré z nich boli úspešné, žiaľ, niektoré nie. Všetky 
menšie projekty si  vypracovávame spolu s prednostkou obecného 
úradu a zamestnancami sami,  na väčšie projekty využívame bez-
platné služby projektového manažéra mikroregiónu Hučava, ktoré-
ho sme členom. 

Po predčasných parlamentných voľbách v roku 2012 sa situácia 
v čerpaní eurofondov ešte zhoršila. Boli pozastavené takmer všetky 
výzvy a navyše po nešťastnej novele zákona o verejnom obstarávaní 
je väčšina projektov, získaných v roku 2011 novou vládou prehod-
nocovaná a kontrolovaná a mnohé obce sa obávajú, aby nemuseli 
fi nančné príspevky poskytnuté v predchádzajúcom období vracať. 
Táto situácia nikomu neprospieva, ale žiaľ, v takejto dobe žijeme. 
Ostáva nám len dúfať, že v roku 2013 sa to zlepší.  

Ak to bude tak, obec bude samozrejme reagovať na nové výzvy, 
hlavne v oblasti investičných projektov a schválenej Lokálnej stra-
tégie. Má pripravený projekt Revitalizácia sídiel, v rámci ktorého by 
sme už naozaj veľmi radi vybudovali ulicu Športová a skrášlili stred 
obce. Budeme sa snažiť  uspieť v ďalšom kole výzvy OP Zdravotníc-
tvo, kde je pripravený projekt na rekonštrukciu zdravotného stredis-
ka  a budeme dúfať, že bude vyhlásená aj výzva na prístavbu MŠ, kde 
má tiež obec pripravený projekt.

Obec tiež pripravuje projekt na výstavbu multifunkčného ihriska 
v športovom areáli s predpokladanou výzvou v máji 2013. Ale vyu-
žijeme každú ďalšiu možnosť na čerpanie nenávratných príspevkov 
a dotácií , ktorá sa naskytne. 

Z vlastných zdrojov obec za ostatné dva roky  zrealizovala rekon-
štrukciu havaríjneho stavu plynovej kotolne v ZŠ s MŠ T.Vansovej 
za 40000 eur, vysprávky miestnych komunikácií celkom za 30000 
eur, pripravila projektovú dokumentáciu pre územné rozhodnutie 
IBV Očovská cesta za 15000 eur.  Právoplatné územné rozhodnutie 
je vydané a štúdia je zverejnená na webovej stránke obce. Začala 
sa realizovať aj  individuálna bytová výstavba v časti Boroviny, kde 
pomaly vyrastajú prvé rodinné domy. Podarilo sa nám po urgenciách 
Slovenského vodohospodárskeho podniku, Povodia Hrona dosiah-
nuť vyčistenie ľavobrežného nánosu koryta rieky Slatina za 20000  
eur. Pripomínam, že toto sa nečistilo už veľmi dlhý čas. Máme prí-
sľub Povodia Hrona aj na vyčistenie a opravu dlažby  Slatinského 
potoka.  

Podnikli sme kroky na začatie budovania galérie Jána Kulicha 
v strede obce, kde schátraná bývalá budova obce stála niekoľko ro-
kov. S výstavbou sa začalo v lete 2012 a veríme, že stavba bude v bu-
dúcom roku úspešne ukončená.

Začala sa iniciatíva okolo budovania  R2 a v roku 2012 bola podaná 
žiadosť na vydanie stavebného povolenia.  

COOP Jednota Krupina podala žiadosť o vybudovanie spevnenej 
plochy a parkoviska pred nákupným strediskom.

Za všetkými týmito aktivitami je množstvo hodín práce, vydaných 
záväzných stanovísk a posudkov, vybavených žiadostí a spisov, a to 
som spomenula len tie najväčšie. Denne sa potýkame s riešením 
problémov hlavne s údržbou a správou obecných nájomných bytov, 
ktoré najviac zaťažujú obec i obecný rozpočet. Máme ich naozaj 
dosť, viac ako mestá Hriňová či Sliač, o obciach ani  nehovorím. Pre-
to ak má anonymný  pisateľ na mysli ich ďalšie budovanie, určite sa 
obec týmto smerom uberať nebude. Jednak preto, lebo byty a byto-
vé  hospodárstvo je  naozaj veľká záťaž pre obec a jednak preto, že 
ich je už  dosť a obec ich nemá pomaly komu prideľovať. 

Píšete o nezamestnaných, ktorí by mohli pre túto obec  urobiť 
viac, ale sú pod zlým vedením. O akých nezamestnaných to píšete? 
Veď na poriadnu robotu nie je z čoho vybrať. Musíme robiť s tým, 
čo máme. A keby ich nebolo, aspoň takých, akí sú, kto by za nami 
všetkými pravidelne čistil obec, vysýpal smetné koše, kosil verejné 
priestranstvá a cintorín. Obec s nimi nemá žiadne fi nančné náklady, 
robia to za 68 eur za mesiac, ktoré im k dávke pripláca ÚPSVaR . 
Za tieto peniaze robia  4 hodiny denne. Nie sú v riadnom pracov-
nom pomere, neplatí na nich Zákonník práce a určite je ich pracovná 



Z denníka starostky
28. október Prijatie  Spolku žien z Báčskeho Petrovca 

1. november Pietny obrad k Pamiatke zosnulých

1. december Súťaž o pohár starostu obce v minifutbale

4. – 5. december Snem ZMO regiónu Zvolen-Detva-Krupina v  Hokovciach

7. december Stretnutie s Mikulášom v KD

8. december Vedomostná súťaž Milionárik

13. december Stretnutie Koordinačného združenia  Podpoľanie v Korytárkach

14. december Zasadnutie Obecného zastupiteľstva

16. december Vianočná akadémia v KD 

17. december Členská schôdza Odborového hnutia vo Vígľaši

27. december Vianočné posedenie členov Klubu dôchodcov 

29. december Stolnotenisový turnaj o pohár starostky obce

31. december Rozlúčka so starým rokom a vítanie nového roka, ohňostroj

1. január Novoročný príhovor v miestnom rozhlase  

morálka iná, ale robili by ste to za týchto podmienok vy? Pre nich 
je však aj 68 eur viac ako nič, pretože nemajú inú možnosť sa za-
mestnať. Nezastávam sa ich, ale sú medzi nimi aj nerómski občania  
a spýtajte sa ich, či je pre nich  jednoduchý takýto každodenný zápas 
o prežitie. A už vôbec to nemá jednoduché pán Pavlík, ktorý s nimi 
robí a zodpovedá za nich.

Okrem toho sa s nimi nestaráme  len o údržbu obce, ale pod jeho 
vedením vykonávajú práce, ktoré si v minulosti obec dávala robiť 
na dohody o vykonaní práce. Keďže šetríme, kde sa dá, zrealizovali 
sme s nimi drenážovanie a odvodnenie kultúrneho domu, opravu 
kanalizácie pri kultúrnom dome, kanalizáciu v objekte skautov, oplo-
tenie skautskej záhrady, oplotenie a vytvorenie zelenej  plochy za 
základnou školou, ktorá    bude  slúžiť našim deťom, vymaľovanie 
kultúrneho domu a iných obecných objektov a pod.

Ešte sa vyjadrím k priestranstvu (parku) pred kultúrnym domom. 
Neviem, aké konkrétne nevyhnutné úpravy  máte na mysli, ale nehan-
bili sa za toto priestranstvo moji predchod-
covia, ktorí boli vo funkcii omnoho dlhšie 
ako ja, a nehanbím sa zaň ani ja. Ak bude 
možnosť na jeho zveľadenie čerpať nená-
vratný fi nančný príspevok, pretože projekt 
máme pripravený, určite sa s veľkou chuťou 
do toho pustíme. Ak by sme však mali na 
tento účel využiť vlastné, ťažko našetrené 
zdroje, určite sú v obci dôležitejšie veci, 
ktoré z týchto zdrojov budeme riešiť, napr. 
oprava ul. Športová alebo rozšírenie kapa-
city čističky odpadových vôd, opravy miest-
nych komunikácií a chodníkov.

A čo sa týka toho, že ma v obci nevidieť 
a že neviem, čo sa v nej deje, nuž, určite 
máte na takýto názor právo. Alebo možno 
len nechodíte na tie správne miesta v obci. 
Kto chce, ten ma vidí. Nevidí ma možno 
v miestnych pohostinstvách, ale určite ma 
vidí pri realizácii prác v obci,  v obecných 
budovách a na verejných priestranstvách, 
na každom jednom kultúrnom podujatí, 
ktoré sa v obci koná alebo ktoré obec orga-
nizuje. A nebolo ich málo. Spomeniem len 

tie tradičné a najväčšie – Cyklojazda o slatinský zlatý dukát, Súťaž 
predníkov o Cenu Rinalda Oláha, Slatinský jarmok, Rozprávkový les, 
akadémie ku Dňu matiek a k Vianociam, Mikuláš pre deti. A okrem 
toho, že sa na nich zúčastňujem, aj sa  na ich príprave  a organizácii 
aktívne podieľam.  Som prítomná na každom zasadnutí každej komi-
sie v obci,  na každom obrade ZPOZ či občianskej rozlúčke. Sama si 
pripravujem prejavy na tieto obrady, pretože som presvedčená, že je 
to povinnosť a zároveň česť starostu sa svojim občanom prihovárať 
v každej situácii, či už je veselá, alebo smutná a ťažká. Nie vždy to 
tak na obecnom úrade bolo. Ale toto sú moje priority. Vykonávam 
svoju funkciu podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia tak, ako 
som to sľúbila.   A tak, ako som povedala na začiatku, nehanbím sa 
za  nič, čo som urobila alebo neurobila pre túto obec a jej občanov. 
Nezneužívam svoje postavenie, nevyužívam žiadne morálne práva, 
snažím sa plniť si svoje povinnosti ako najlepšie viem. Odporúčam, 
aby ste sa opäť vrátili k môjmu predvolebnému letáku a zistíte, že  
som nič iné ani  nesľubovala.  Asi ste si naozaj zle vybrali kandidáta. 
Ale ak to viete, milí nespokojní občania obce,  robiť lepšie, o dva roky 

máte príležitosť! Ani sa nenazdáme a sú tu 
znovu komunálne voľby . Ak máte konkrétne 
návrhy, ako tejto obci pomôcť (aj keď ja som 
vo vašom liste žiadne nepostrehla), neváhaj-
te a kandidujte! Možno vám ľudia dajú svoju 
dôveru a ja vám z úprimného srdca želám, 
aby vám nikdy  nevypisovali v anonymných 
listoch, ako veľmi ste ich dôveru sklamali.  

Vám, milí spoluobčania, čitatelia „Slatiny“, 
sa ospravedlňujem za tento dlhý úvodník, 
ale nemôžem reagovať jednou vetou, keď 
ma nespokojní občania  vyslovene vyzývajú 
a chcú byť touto cestou informovaní. Sľu-
bujem, že v budúcnosti už budem reagovať 
len na podpísané  listy a konkrétne dotazy, 
pretože prihovárať sa niekomu, kto sa pra-
videlne skrýva za anonymitu nespokojných 
občanov,  ma už naozaj nebaví.

Ďakujem za pochopenie.

Mária Klimentová
starostka obceNetradičný snehuliak (výška 3 m). Foto: Ing. Miro-

slav Paška



Sadzby daní a poplatkov v roku 2013
1. Sadzby dane z nehnuteľností pre rok 2013
Daň zo stavieb
a) 0,055 €/m2 – stavby na bývanie a drobné stavby, ktoré majú dopln-

kovú funkciu pre hlavnú stavbu
b) 0,055 €/m2 – stavby na pôdohospodársku produkciu, skleníky, stav-

by pre vodné hospodárstvo, stavby využívané na skladovanie vlast-
nej pôdohospodárskej produkcie vrátane stavieb na vlastnú admi-
nistratívu

c) 0,155 €/m2 – stavby rekreačných a záhradkárskych chát a domčekov 
na individuálnu rekreáciu

d) 0,195 €/m2 – samostatne stojace garáže a samostatné stavby hro-
madných garáží a stavby určené alebo používané na tieto účely po-
stavené mimo bytových domov

e) 0,275€/m2 – priemyselné stavby, stavby slúžiace energetike, stavby 
slúžiace stavebníctvu, stavby využívané na skladovanie vlastnej pro-
dukcie vrátane stavieb na vlastnú administratívu

f) 0,930 €/m2 – stavby na ostatné podnikanie a na zárobkovú činnosť, 
skladovanie a administratívu súvisiacu s ostatným podnikaním a zá-
robkovou činnosťou

g) 0,250 €/m2 – ostatné stavby
Správca dane určuje pri viacpodlažných stavbách pre všetky druhy sta-
vieb príplatok za podlažie 0,33 € za každé ďalšie podlažie okrem prvého 
podlažia. 
Daň z bytov
Ročná sadzba dane z bytov na území obce Zvolenská Slatina je za každý, 
aj začatý m2 podlahovej plochy bytu a nebytového priestoru v bytovom 
dome:
a) 0,055 € za byty
b) 0,055€ za nebytové priestory, ktoré neslúžia na podnikanie a inú 

zárobkovú činnosť
c) 0,829 € za nebytové priestory, ktoré sa využívajú na podnikanie 

a inú zárobkovú činnosť

Daň z pozemkov

Katastrálne 
územie

Orná pôda, 
vinice, ovocné 
sady

Trvalé trávne 
porasty

Stavebné 
pozemky

Záhrady, 
nádvoria, ostatné 
plochy

 
Zákl. dane 
€/m2 %

Zákl. dane 
€/m2 %

Zákl. dane 
€/m2 %

Zákl. dane 
€/m2 %

Zvolenská 
Slatina 
Č. 873900 0,3239 0,30 0,0501 0,30 18,58 0,30 1,85 0,30

Slatinka 
č. 856088 0,2403 0,30 0,0331 0,30 18,58 0,30 1,85 0,30

Základ dane za lesné pozemky, na ktorých sú hospodárske lesy, rybníky 
s chovom rýb a ostatné hospodársky využívané vodné plochy je 0,20 
Eur/m2 pri sadzbe dane 0,30 %.

2. Sadzby dane za vývoz a likvidáciu komunálneho odpadu pre rok 
2013

Paušálny poplatok za osobu a deň je 0,04 Eur, čiže ročný poplatok  za 
osobu je 14,60 €.

Pri výpočte poplatku obec vychádzala z nákladov na vývoz a likvidá-
ciu KO, drobného stavebného odpadu a bioodpadu v roku 2012, ktoré 
vychádzajú až 0,07 Eur na osobu a deň. Aj napriek tomu, že obec zabez-
pečuje vývoz triedeného odpadu aj bioodpadu,  čím  celkové náklady 
stúpli (vrecia, prenájom bionádob), množstvo vyvezeného komunálneho 

odpadu  neklesá a teda neklesajú ani náklady na jeho vývoz. Pre lep-
šiu orientáciu uvádzame štatistiku vývozu  jednotlivých druhov odpadu 
v tonách za roky 2009-2011.

Štatistika vývozu v tonách

Rok  zmesový odpad plasty sklo papier bioodpad
2009 603 10,1 19,02 5,62 347,90
2010 553 12,6 20,78 12,74 344,02
2011 555 14,2 18,22 23,67 450,04

Zníženie poplatku, oslobodenie od poplatku
Obec na základe písomnej žiadosti poplatníka poplatok zníži alebo 
odpustí za obdobie, za ktoré poplatník preukáže na základe podkladov, 
že viac ako 90 dní v zdaňovacom období sa nezdržiava alebo nezdržiaval 
na území obce.
 
3. Sadzby dane za psa
a) 5 € za psa chovaného v rodinnom dome
b) 30 € za psa chovaného v bytovom dome
c) 15 € za psa chovaného v objektoch a na pozemkoch fi riem, 

organizácií
Nadväzne na ustanovenie § 99d) ods. 4 zák. č. 582/2004  Z.z. o miest-

nych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady v znení neskorších predpisov Ministerstvo fi nancií SR 
vydalo Opatrenie z 20. augusta 2012 č. MF/020058/2012-722, ktorým sa 
ustanovujú vzory priznania k dani z nehnuteľnosti, dani za psa, daní za 
predajné automaty a daní za nevýherné hracie prístroje. Pre daňovníkov 
obce to znamená, že od 1. decembra 2012 budú platiť tieto tlačivá  pri-
znania k miestnym daniam.

Oznamujeme preto občanom, že obec zakúpila tlačivá pre svojich 
daňovníkov a tieto si môžu bezplatne vyzdvihnúť na   obecnom úrade 
denne v čase úradných hodín. Vypĺňanie nových tlačív je  v porovnaní 
so starými tlačivami podstatne jednoduchšie. Daňovník vypĺňa len iden-
tifi kačné údaje a základné údaje potrebné na vyrubovanie miestnych 
daní.  Daňové priznanie je  však potrebné vyplniť presne podľa listov 
vlastníctva. Ak je nehnuteľnosť v spoluvlastníctve viacerých daňovníkov, 
daňovníkom dane z nehnuteľností je každý spoluvlastník podľa výšky 
svojho spoluvlastníckeho podielu. Ak sa všetci spoluvlastníci dohodnú, 
daňovníkov môže zastupovať jeden z nich. Na obecný úrad však musia 
predložiť „Oznámenie o dohode spoluvlastníkov na podanie daňového 
priznania k dani z nehnuteľnosti“. Ak je nehnuteľnosť v bezpodielovom 
spoluvlastníctve, podáva daňové priznanie jeden z manželov. Súčasťou 
daňového priznania je aj priznanie dane za psa a oznámenie o prevzatí 
plnenia povinnosti poplatníka na platenie poplatku za komunálny od-
pad.  

Vyplnené daňové priznanie je potrebné doručiť na obecný úrad najne-
skôr do konca januára 2013.     

4. Poplatok za stočné pre rok 2013
a) domácnosti – 0,33 €/ m3 
b) drobní podnikatelia, živnostníci, lekári, obchodníci – 0,50 €/m3
c) reštaurácie, pohostinstvá – 0,50 € m3 
Splatnosť poplatku v zmysle platného VZN je 31.7.2013. 

Občania, ktorí bývajú v domoch nenapojených na verejnú kanalizá-
ciu musia doručiť na obecný úrad doklad o vývoze žumpy najmenej 1x 
ročne.  

V sobotu  29.decembra 2012 si zmerali svoje sily stol-
ní tenisti – členovia stolnotenisového oddielu Zvolenská 
Slatina. Stretli sa v priestoroch centra Pelikán na stol-
notenisovom turnaji  „O putovný pohár starostky obce 
Zvolenská Slatina“.  Turnaja sa zúčastnilo 22 hráčov. 
Okrem domácich aj hráči z obcí Kriváň, Budča, Lukové, 
Zvolen a Detva. Veľmi nás teší, že putovný pohár za rok 
2012  získal stolný tenista zo Zvolenskej Slatiny  pán 
Ivan Libiak, ktorému sa na tomto turnaji najviac darilo. 
Starostka obce pohár víťazovi osobne odovzdala. Druhé 

miesto obsadil Roman Gajdoš, tretie miesto Dušan 
Hronec. V súťaži neregistrovaných hráčov zvíťazil Jozef 
Knap, druhé miesto obsadil Jozef Paška, tretie miesto 
patrilo Lukášovi Hrončiakovi, obaja zo Zvolenskej Slati-
ny. Je naozaj potešujúce, že sa tohto  turnaja zúčastnila 
aj mládež a deti ZŠ.  Okrem toho, že si účastníci turnaja 
zdravo zasúťažili, prežili naozaj príjemný deň v kruhu 
priateľov a veríme, že nielen víťazi odchádzali  z turnaja 
spokojní.

Pavol Hedvigi 

Stolní tenisti si zmerali sily v turnaji „O pohár starostky obce“



Skauti z 21.zboru Korčín Zv. Slatina sa už 2 roky venujú úprave bývalej 
záhrady pri ich skautskej klubovni na ulici SNP 26 na skautské centrum, 
ktoré bude ponúkať deťom a mladým ľuďom z dediny a regiónu množ-
stvo príležitostí na atraktívne, ale hlavne bezpečné trávenie voľného 
času. Čo nové tam pribudlo v roku 2012 sa môžete dozvedieť z nasle-
dujúcich riadkov.

Záhradná chlebová pec.
V lete nám pribudla do areálu skautského centra táto tradičná dedin-

ská stavba, postavená netradičnou technikou.  Hľadali sme spôsob ako 
čo najlacnejšie, 
a tak, aby sa  do 
stavby komunitnej 
chlebovej pece 
zapojili aj deti, čo 
chodia na skaut. 
A preto sme sa na 
výstavbu záhrad-
nej chlebovej pece 
rozhodli použiť 
netradičné staveb-
né materiály.

Pec je postavená 
na dvoch starých 
p n e u m a t i k á c h 
z traktora, ktoré 

sú vyplnené zemou. Samotná pec je postavená z hliny, ktorú sme nako-
pali za dedinou a je zateplená slamou a ovčou vlnou. Netradičný dizajn 
pridáva rôznofarebná hlinená omietka, natretá ľanovým olejom.

To, že je funkčná, sme už niekoľkokrát odskúšali v lete počas pečenia 
chleba, pizze a koláčov. Ak by ste mali záujem si v nej niečo upiecť, ozvi-
te sa nám, radi vás privítame. 

Zelená strecha je už zelená.
Na záhradný altánok, ktorý sme postavili ešte v roku 2011, na jar pri-

budla vrstva zeme a  skalničky. Zelenú strechu, na aké ste zvyknutí z ob-
rázkov z Nórska, nájdete aj v našom skautskom centre. Takáto strecha 
prináša rad výhod, zlepšuje tepelnoizolačné vlastnosti keď je postavená 
nad obývaným priestorom, zadržuje vodu a tým zlepšuje mikroklímu 
a taktiež pôsobí ako prevencia proti vzniku povodní, pretože zadržuje 

dažďovú vodu, ktorá 
by bola ináč odvedená 
do rieky. 

Lietanie do výšin.
V lete nám pribudla 

do areálu skautského 
centra veľká štvormet-
rová trampolína, na 
ktorej môžete skákať 
až tak vysoko, že sa 
budete dotýkať obla-
kov.

Nové cesty na horo-
lezeckej stene.

Na jeseň sme vďa-
ka podpore obecného 
úradu a v spolupráci 
s nemeckými dobro-
voľníkmi, dokončili 
obklad zvyšných dvoch 
stien na horolezeckej 
veži, a tým ochránili 
objekt pred vplyv-
mi počasia a rozšírili 
možnosti lezenia. Ak sa nám podarí získať zvyšné peniaze na dokonče-
nie objektu horolezeckej veže tak aby spĺňala všetky normy, plánujeme 
ju od leta aspoň 1-krát do týždňa otvoriť širokej verejnosti.

A čo ďalej?
V roku 2013 plánujeme získať zvyšné peniaze, dokončiť všetky práce 

a skautskú záhradu otvoriť verejnosti. Plánujeme vysypať okolie steny 
a stolnotenisového stola štrkom, aby sa priestor nerozbahňoval, mali by 
pribudnúť nádrže a jazierko na dažďovú vodu, drevené lavičky a záhrad-
ná hojdačka, hlinená priečka do altánku, ovocné kríky, náučné tabule...

Tieto aktivity v roku 2012 boli realizované vďaka podpore Nadácie 
SPP, Ministerstva školstva, vedy a výskumu SR a obce Zv. Slatina.

Martin Cerovský
koordinátor projektu

Rok 2012 v skautskej záhrade

6.december je tradične, predovšetkým pre 
tých najmenších, magickým dňom. Deň, ktorý 
nesie v kalendári meno Mikuláš má čarovnú 
moc, pretože dokáže rozžiariť oči i dušu azda 
všetkých detí.

Už po druhýkrát sa toto milé podujatie 
spojené s mikulášskou nádielkou uskutočnilo 
v piatok 7. decembra 2012 v priestoroch kul-
túrneho domu. Organizátorkami boli ochotné 
mamičky našich ratolestí v spolupráci s našou 
obcou a kultúrnou komisiou.

Mikuláš medzi slatinské deti zavítal aj so 
svojimi nerozlučnými spoločníkmi, anjelom 
a čertom. Po príchode do zaplnenej miest-
nosti, v nej zavládlo ticho, ktoré len miestami 
sprevádzali nejaké tie radostné povzdychy naj-
menších, ktorí sa už nemohli Mikuláša dočkať. 
Mikuláš detičky pozdravil a postupne všetky 
vyzval aby k nemu pristúpili, a on im po pred-
nesení básničky, alebo zaspievaní pesničky, 
alebo aspoň za to, že sa nehanbili povedať svo-
je meno, vytiahol zo svojich preplnených vriec 
mikulášsky balíček so sladkosťami a ovocím. 
Najmenšie deti pristupovali k Mikulášovi, ale 
najmä k čertovi trochu s obavami, ale všetky 
to zvládli veľmi dobre. Aj na tomto mieste ich 
musíme pochváliť za odvahu a za to, že takmer 
všetky si pre Mikuláša niečo pripravili. Po roz-
daní balíčkov sa pre deti začala zábava plná 
hudby a šantenia. Mikulášske radovánky si ne-
nechala ujsť ani starostka obce, ktorá s úsme-
vom pozorovala rozžiarené tváre detí. 

Pre všetkých bolo pripravené aj malé občer-
stvenie, o ktoré sa postarali šikovné mamičky. 
Deti z toho mali veľkú radosť a keď sa Miku-
láš pobral svojou cestou do iných príbytkov a 
k iným deťom, tak tým našim bolo na chvíľu 
smutno. Mikuláš však pri odchode sľúbil, že o 
rok sa takto opäť  príde pozrieť do našej obce. 
Bolo to veľmi príjemné popoludnie a môžeme 

povedať, že spokojní odchádzali malí aj veľkí. 
Spokojný bol aj Mikuláš, len ho trošku mrzelo, 
že vo Zvolenskej Slatine mal skoro väčší úspech 
ako on, jeho nerozlučný súputník – anjel. ☺

Ľubomíra Račková

Mik, Mik, Mikuláš, čo v tom vreci máš?



Čo sme navarili pod školskou pokrievkou
Mesiac január je typickým  novoročným mesiacom,  kedy sa patrí bi-

lancovať čo bolo a čo sa už urobilo.  A tak, hoci sa nám ani veriť nechce,  
že sa už skončil prvý polrok školského roka 2012 /2013, aj keď sme len 
nedávno otvárali brány školy, musíme aj my bilancovať. Tak ako každý 
rok, aj tento školský rok bol naplnený až po okraj školského pohára.  
A o tom, že si žiaci užili,  svedčí spokojnosť z ich strany. 

Začala by som tým, čo sa v škole vylepšilo, obnovilo za pomoci obec-
ného úradu, rodičovskej rady a aj nie malého množstva rodičov, ktorí 
neváhali a obetovali svoj čas pre dobro svojich ratolestí.  Renovácia  WC 
na prízemí školy, ktoré ešte nebolo prerábané ako tie na prvom a dru-
hom poschodí.  Sú  teda  „poľučtené“ a žiaci sa môžu aj v týchto priesto-
roch cítiť dobre.  Do PC učebne boli zakúpené nové lavice a stoličky, do-
plnili sa aj katedry pre pedagógov. Veď tie staré  už ohlodal zub času. 
Bola zriadená nová interaktívna   učebňa a interaktívna tabuľa s data-
projektorom. Pribudlo aj niekoľko nových počítačov a nemalé množstvo 
iných učebných pomôcok, medzi ktoré patria aj rôzne encyklopédie. 
Toto všetko pre zlepšenie vzdelanosti a sčítanosti dnešnej populácie. 
Bol uvedený do prevádzky aj nefungujúci školský rozhlas, ktorý teraz 
miesto tradičného zvonenia, vyhráva veselé pesničky. Výzdoba školy 
sa tiež zmenila jednak novým zariadením, ale aj prácami našich žiakov. 
Krátko povedané, že všetci sa tu dobre cítime a pracujeme ako včeličky. 
Aj keď treba poznamenať, že  sa nájdu aj výnimky!

Dobre sa cíti v našej škole v tomto školskom roku  205 žiakov v 12 
triedach od 0. až po 9.ročník. Z toho sa dobrému zdraviu a vitalite teší 
92 dievčat a 113 chlapcov.  Svoje miesto v našej škole majú aj oddelenia  
ŠKD, ktoré sú zriadené štyri s počtom zaškolených detí  88. To veľké 
množstvo akcií sa veru ani nezmestí na môj papier a tak len vo  „väčšej  
skratke“.

V tomto školskom roku prebieha v škole Medzinárodný projekt pre 
žiakov MRK – Vzdelávanie pedagogických zamestnancov k inkluzii mar-
ginalizovaných   rómskych  komunít  „Moderné vzdelávanie pre vedo-
mostnú spoločnosť – projekt fi nancovaný zo zdrojov EU.

Spoznávanie kultúr rozličných štátov a krajín / angličtina, nemčina, 
ruština, slovenčina..../ „Burza jazykov“ konaná 26.septembra   2012.      

SVETOVÝ   DEŇ   MLIEKA  sme si pripomínali  konzumáciou  mliečnych  
výrobkov a rôznymi zaujímavými súťažami. V „Mesiaci  zdravej   výživy“  
sme sa učili  zdravo stravovať,  bez sladkostí, s ovocím  a zeleninou  
počas  celého  mesiaca  a vydržali  sme.  Určite budeme zdravší!  V ŠKD  
sme piekli a konzumovali  jablčné  štrúdle,  ktoré  sa vydarili  a chutili 
všetkým.  Bolo to akési  poďakovanie  za úrodu.

29. 9. 2012 prebehlo jesenné kolo hasičskej súťaže  „PLAMEŇ“  v Očo-
vej, kde sa naši žiaci umiestnili na druhom mieste.  Tvorivé  dielne  -  vý-
roba  tekvicových strašidielok – znova sme sa trochu báli a žiaci zapá-
jali svoju bujnú fantáziu a zručnosti pri výrobe strašidielok, ktoré sme 
vystavovali v priestoroch školy na prízemí. Zaujímavá  bola aj vianočná  
výzdoba zhotovená našimi žiakmi.  Krásne zimné sviatky všetci prežívali 
v pokoji, s napätím a očakávaním  Mikuláša, ktorý každého  žiaka obda-
roval balíčkom, nechýbal čertisko, ktorý pohrozil všetkým výtržníkom.

Pripravili a zrealizovali sme aj Vianočnú akadémiu, bohatú na program, 
ktorý sa niesol v duchu ľudových tradícii a remesiel. Nechýbali detské 
výrobky na  spríjemnenie vianočných chvíľ v kruhu rodiny.

Halloveen – výborná zábava, učenie v maskách a pravá disco-párty.  
„ Jáj,  veru  fajn!“  Za výzdobu tried boli žiaci oceňovaní a to žiaci  3.A 
a 8.A dostali za odmenu Noc strávenú v priestoroch školy.   Že  aké  
to  bolo?“   „PERFIŠ!“   A takto by sme mohli rátať a rátať čo ešte bolo 
a papier by nám nestačil. Ale ešte v skratke, že sme nezanedbali ani rôz-
ne športové akcie ako  minifutbal – O pohár predsedníčky rodičovskej 
rady,  obvodné kolo vo  fl orbale,  minifutbal vo Vígľaši.... Školské  kolá 
v pytagoriáde,  Šaliansky  Maťko, Olympiáda z AJ  a NJ,  informatická 
súťaž  I- bobor,  výtvarná  súťaž v ŠKD,  „Šarkaniáda“...   V októbri ku 
Dňu  mesiaca  úcty  k starším sme pripravili v ŠKD program pre DD a 
DSS a tiež aj  na Vianoce sme svojim vystúpením spríjemnili chvíle sa-
moty jeho obyvateľom.   Na záver si želáme ešte veľa dobrých nápadov 
v ďalšom polroku, aby bola škola naozaj „hrou“.  No  netreba zabúdať aj 
na školské povinnosti ako je vzdelávanie a dobrý rozhľad vo svete pre 
našich  žiakov.

Katarína  Ridzoňová

„My sme malí remeselníci putujeme vo dne 
v noci....“ Práve táto známa ľudová hra otvorila 
v decembri vianočný program detí ZŠ s MŠ T. 

Vansovej vo Zvolenskej Slatine. Už každoročne 
v spolupráci s pani učiteľkami a pani vycho-
vávateľkami pripravujeme program, ktorý má 
spríjemniť a oživiť v našej obci uponáhľané 
predvianočné obdobie. Vianočná akadémia  
umožňuje  deťom nielen vidieť, ale aj na chví-
ľočku zažiť, ako kedysi žili naši predkovia, spo-
znávajú ich zvyky a tradície. Je to podujatie, na 
ktoré sa tešia najmä tí menší z prvého stupňa. 
Priestor dostane každý z triedy a práve to je 
pre deti povzbudivé. Učia sa vystúpiť pred pub-
likom, nebáť sa povedať básničku, zaspievať, 
zatancovať. Zrazu  v sebe objavia viac sebave-
domia alebo hereckého nadania. Obliecť sa do 

kroja je pre nich niečo výnimočné a určite sa 
tomu tešia najmä ich staré mamy. Veď deti už 
nepoznajú, čo je to oplecko, stánka, brusliak, 

krpce... Vďaka pani Dorotovičovej, kto-
rá  ušila chlapcom detské kroje, sme 
opäť rozšírili ich zbierku. 

 Tento ročník sme venovali remeslám, 
ktoré pomaly upadajú do zabudnutia 
a predsa sú stále výnimočné a potreb-
né. Starší žiaci spolu s pani učiteľkami 
chystali výrobky na vianočný trh. Pri 
ich výrobe  použili materiál, ktorý ľu-
dia používali kedysi: drôt, drevo, výšiv-
ky... Vyrobiť ich, sa zdalo jednoduché, 
a predsa sa natrápili, keď ich nechceli 
počúvať prsty ani drôtiky, 
ihly pichali...

Sprievodným progra-
mom bola výstavka, v kto-
rej sme chceli priblížiť 

niektoré remeslá. Hrnčiarsvo nám 
predvádzal pán Petrinec z Borovin-
skej cesty, vyšívanie krivou ihlou 
pani Sucháňová z ulice Malá stra-
na. Kroje a výšivky nám zapožičala 
pani Výbohová z Borovín a pani 
Brachnová z Komenského ulice. 
Okrem toho si návštevníci mohli 
pozrieť výstvavku tradičného za-
riadenia vidieckej izby s vianoč-
ným stolom.

Programom deti doprevádzal na 
harmonike pán Holík z Očovej. Via-
nočná akadémia pod názvom „My 

sme malí remeselníci“ sa začala po príhovore 
pani riaditeľky  RNDr. Dariny Purdekovej . 

Ukuť koníkovi podkovičku. Prečo nie! Malí 
prváci divákom pripomenuli jedno z najstarších 
remesiel - kováčstvo. Rómovia pripomenuli, že 
ani  ich kočovný spôsob života sa nezaobišiel 
bez ich tradičných remesiel, ktoré vykonávali 
po dedinách práve cigáni. Od kráľa po žobráka, 
všetko sa živí zo sedliaka. Takto hovorievali naši 
predkovia. Pestovanie plodín, ľanu, chovanie 
dobytka, hydiny bolo neodmysliteľnou súčas-
ťou života na dedine. Ťažká robota na poli, ale 
aj hry a veselice. Tak sa na hospodárov zahrali 
naši druháci.  Gazdovia dopestovali obilie a to 
bolo potrebné spracovať. Mlynári, naši tretiaci, 

My sme malí remeselníci



to zvládli v programe s pánom mlynárom výborne. Namleli múky, ba aj chleba 
napiekli a to všetko pri pesničke „Povedal mi jeden chlapec, že ja neviem chle-
ba napiecť.“ Podpoľanie je región známy krásnymi  krojmi, výšivkami a čipkami. 
Pripomenuli sme aj toto čarokrásne remeslo  sprievodným slovom a piesňou 
starších dievčat. Po zbere úrody sa bolo treba prichystať na dlhé, mrazivé zimy. 
Chlapi chodili do hory dreva narúbať a dlhý čas, ktorý trávievali po večeroch 
pri ohni si krátili rozprávaním príbehov, rozprávok a spevom piesní. Ženy  im 
nosievali poživeň. Štvrtáci sa vžili do tejto úlohy výborne. 

S príchodom zimy chodievali ľudia na jarmoky popredať svoje výrobky alebo 
niečo z úrody, zvieratá, neodmysliteľnou súčasťou boli medovníky. Dievčatá 
ich dostávali od chlapcov. Boli symbolom lásky. Druháci v programe navarili, 
napiekli medovníkov a zatancovali si spolu so staršími dievčatami rezké ľudové 
tance. Mohlo sa ísť na predvianočný jarmok. Vinšovníci, koledníci a Tichá noc 
nesmú v programe chýbať. Navodia vždy príjemnú atmosféru  a ohlásia príchod 
Vianoc i Nového roka. Veríme, že sme týmto podujatím spríjemnili obdobie 
Vianoc a náš program oslovil slatinskú verejnosť. Tešíme sa na ďalšie stretnutia 
pri ďalších podujatiach našej základnej školy.

Marcela Melicherčíková

Blahoželáme
Blahoželáme všetkým spoluobčanom, ktorí v mesiaci november, 

december 2012 a január 2013  oslávili svoje životné jubileá 
a meniny. Prajeme Vám zdravia šťastia preveľa, aby každý deň 

vo Vašom žití bola nedeľa!

Rozlúčili sme sa

Dominika Danielová
Dominika Boháčiková

Jakub Štefko
Patrik Kuric

Eva Katarína Ferreirová

Nela Andrášová
Viktor Boháčik

Miriam Gombašanová
Ján Matej Šulek

Nech Vám v zdraví, láske rastie, nech Vám dáva iba šťastie. 
Vo dne, v noci, skrátka stále, nech Vás teší bábo malé!

Mária Parobeková
Viera Kučerová

Ján Pavlík
Pavel Lauko
Dušan Maľa

Juraj Bubanec
František Šulaj
Emília Plešková

Anna Mikulášová

Oči sa naveky zavreli, duša odišla do vesmírnych diaľok.
Však Vaša láska s blízkymi ostáva a v srdciach navždy tisíc spomienok!

Narodili sa

Ochotnícke divadlo vo Zvolenskej Slatine má vyše osemdesiatročnú tradíciu. Tradíciu udržiavajú 
naši občania až dodnes. Naposledy pod  záštitou obce a pod réžijným vedením Ing. Igora Kuzmu 
naštudovali divadelnú hru „Záveje“ – drámu v troch dejstvách od Vladimíra Hurbana Vladimírova. 
Premiéru mala 26. februára 2012. A že to bolo predstavenie ozaj vydarené svedčí aj skutočnosť, 
že s ním postúpili na XX. ročník celoštátneho festivalu divadelných hier  s dedinskou tematikou 
v Trebišove, ktorá sa konala v dňoch 18. a 19. októbra. Účinkujúci ochotnícki herci Pavol Maľa 
st., Ing. Marián Kučera, Zuzana Kokavcová, Ján Kurnas ml., Zuzana Kurnasová, Ivan Hraško, text 
sledujúca Ľubomíra Kurnasová a režisér Ing. Igor Kuzma obec dôstojne reprezentovali na tomto 
podujatí a veríme, že sa im bude dariť i naďalej. A keďže šikovných ochotníkov nikdy nie je dosť, 
chceli by aj touto cestou pozvať medzi seba ďalších, ktorí majú záujem o ochotnícke divadlo. 
Prihlásiť sa môžu v obecnej knižnici u pani Anny Balkovej.

Ing. Igor Kuzma 

Slatinskí ochotníci v Trebišove

Už prvý deň v roku sme si na Slovensku mohli pripomenúť okrúhle výročie dôležité pre náš národ. Takýchto príležitostí bude tento rok niekoľko. 
K tomu sa u nás pridáva aj niekoľko miestnych „okrúhlin“. Folklórna skupina Slatina si pripomína 5. výročie svojho novodobého pôsobenia a Miest-
ny odbor Matice slovenskej 10. výročie obnovenia svojej činnosti. Obe organizácie už pôsobili v Slatine aj v minulosti. História Miestneho odboru 
podľa archívu Matice slovenskej siaha až do 30-tych rokov 20. storočia.

Spomínané výročia spolu so 150. výročím založenia Matice (1863) si matičiari spolu s folklo-
ristami pripomenú oslavami 20. apríla 2013. Folklórna skupina uvedie na oslavách svoj nový 
program, ale na javisku nebudú chýbať ani známi hostia a ďalšie prekvapenia pre všetkých, 
ktorí sa osláv zúčastnia.

Pri príchode domov nás veľa rokov vítala ovečka z nášho erbu, pod ktorou bol uvedený dá-
tum 1263. Rok sa považoval za prvú písomnú zmienku o obci. Teda tento rok by to malo byť 
750 rokov. Avšak podľa informácií z dokumentov vyplynulo, že sa v nich spomína rieka, ktorá 
dodnes nesie rovnaký názov, a nie naša obec. Teda zmienka o obci je o niečo mladšia. Napriek 
tomu nám nič nebráni sa tešiť z toho, že názov našej obce sa spomína o storočie skôr ako názvy 
okolitých obcí. Našťastie perla na rieke Slatine  - naša Zvolenská Slatina -  je len jedna.

Marek Hanuska

Komentár k fotografi i: Slatinčanky – matičiarky na Podpolianskych slávnostiach v roku 2010

Matica oslavuje svoje výročia aj v Slatine
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Kalendár kultúrnych, športových a spoločenských podujatí 
organizovaných v obci Zvolenská Slatina v 1. štvrťroku 2013

Mesiac Termín Názov podujatia Miesto podujatia Organizátor
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Január 26.1.2013 „Rodičovská párty“, kult.-spol. Reštaurácia pod  ZŠ, rodič. rada
  podujatie pre priateľov školy Zámkom, Vígľaš
Február 2.2.2013 Fašiangy v Klube dôchodcov Klub dôchodcov JDS-KD, ZO SZPB

 9.2.2013 Detský karneval Reštaurácia Hokejka KK, obec, dobrovoľ.
  
 9.2.2013 1. fašiangový ples Slatinčanov Reštaurácia Hokejka MOMS, KK, obec

 16.2.2013 „Rodičovská párty“, kult.-spol. Reštaurácia pod  ZŠ, rodič. rada
  podujatie pre priateľov školy Zámkom, Vígľaš
 23.2.2013 Turnaj v piškôrkach klub – kult. dom KB OMM 
   o „Majstra priľahlých galaxií“
 24.2.2013 Spom. akadémia pri príležitosti obradná sieň Ocú obec, ZO SZPB
  68. výročia oslobodenia obce
Marec 9.3.2013 MDŽ Klub dôchodcov ZO SZPB, JDS-KD   
 23.3.2013 Strelecká súťaž o „Geletku telocvičňa ZŠ šport.-strelecký
  Bryndze“  klub Strieborník

O Z N A M
Súkromný podnikateľ pán Marián Václavik, bytom Zvolenská Slatina, Čsl. armády 13 oznamuje občanom, že vykonáva 

vodoinštalatérske práce. V prípade záujmu ho môžu občania kontaktovať na telefónne číslo: 0910982740. 

DÁTUM 
VÝVOZU 

ZMESOVÝ 
KOMUNÁLNY 

ODPAD 

TRIEDENÝ 
ZBER 

BIOODPAD 
NEBEZPE NÝ 

ODPAD 

Január 11 25  11   

Február 8 22  8   

Marec 8 22  8 22 18 

Apríl 5 19  5 19  

Máj 3 17 31 17 3 17 31  

Jún 14 28  14 14 28 24 

Júl 12 26  12 12 26  

August 9 23  9 9 23  

September 6 20  6 6 20 5 

Október 4 18  4 4 18  

November 1 15 29 15 1 15  

December 13 27  13   
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